广西财经学院成绩记载及绩点换算说明

我校成绩记载有百分制、五级制和两级制三种，并以平均绩点或学分绩作为衡量学生学习质量的重要指标。

（一）绩点与考核成绩对应关系：

	百分制
	绩点
	五级制
	绩点
	两级制
	绩点

	95～100
	4
	优秀
	4
	合格
	2.7

	90～94
	3.7
	
	
	
	

	87～89
	3.3
	良好
	3
	
	

	83～86
	3
	
	
	
	

	80～82
	2.7
	
	
	
	

	77～79
	2.3
	中等
	2
	
	

	73～76
	2
	
	
	
	

	70～72
	1.7
	
	
	
	

	60～69
	1
	及格
	1
	
	

	59以下
	0
	不及格
	0
	不合格
	0


（二）学分绩点、平均绩点和学分绩的计算：

1.学分绩点：学分绩点=课程学分×绩点

2.平均绩点：平均绩点=∑（课程学分×绩点）/∑课程学分

3.学分绩：学分绩=∑（课程学分×课程成绩）/∑课程学分

（三）五级制、两级制与百分制之间的换算：

1.五级制到百分制的换算：优秀折为95分，良好折为85分，中等折为75分，及格折为65分，不及格折为50分。

2.两级制到百分制的换算：合格折为80分，不合格折为50分。
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Grading Systems and GPA at Guangxi University of Finance and Economics

Guangxi University of Finance and Economics adopts percentage, five-grade or two-grade system to record grades, and uses GPA or Weighted Average Score as an important indicator to assess the quality of student learning.

Correspondence between course grade point and assessment results

	Percentage
	Grade Point
	Five-Grade
	Grade Point
	Two-Grade
	Grade Point

	95～100
	4
	Excellent
	4
	Qualified
	2.7

	90～94
	3.7
	
	
	
	

	87～89
	3.3
	Good
	3
	
	

	83～86
	3
	
	
	
	

	80～82
	2.7
	
	
	
	

	77～79
	2.3
	Medium
	2
	
	

	73～76
	2
	
	
	
	

	70～72
	1.7
	
	
	
	

	60～69
	1
	Pass
	1
	
	

	59以下
	0
	Fail
	0
	Unqualified
	0


The formulae of Course Grading Point, GPA and Weight Average Score are as follow:
Course Grading Point = Course Credit*Grade Point

GPA=∑(Course Credit*Grade Point)/∑Course Credit

Weighted Average Score =∑(Course Credit*Course Grade Score)/∑Course Credit

Correspondence between Five-Grade, Two-Grade and Percentage system:

Five-Grade system to Percentage system: Excellent=95, Good=85, Medium=75, Pass=65 and Fail=50.

Two-Grade system to Percentage system: Qualified=80 and Unqualified=50.
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